
Protokół Nr L/1 O 
z L Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
odbytej w dniu 12 listopada 2010 roku 

w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, zakończonej o 12.30. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 21 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych. 
7. Komendant Miejski Policji w Krośnie -Krzysztof Guzik. 
8. Komendant Miejski PSP w Krośnie-KrzysztofKorzec. 
9. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 1/ - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Protokół zostały przyjęte jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesJI oraz poprosił o wn1es1eme 
ewentualnych uwag. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad poprzez: 
dodanie w punkcie 8 porządku obrad liter: 
e) dot. podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Krośnie, 
f) dot. podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Krośnie. 

Porządek obrad z uwzględnieniem powyższych zmian został przyjęty jednomyślnie. 

Realizując punkt 5 porządku obrad - informacja z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu- informację przedstawił Starosta /zał. Nr 2/. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - sprawozdanie z działalności komisji Rady Powiatu za 
2010 rok. 
Przewodniczący Komisji Rady Powiatu przedstawili informację dot. prac komisji w 2010 roku. 

Kolejny punktu 7 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie zabrano głosu. 
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Przystępując do realizacji punktu 8 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2011 na obszarze działania Powiatu 
Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr L/342/10 w sprawie ustalenia 
rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych w roku 2011 na obszarze działania Powiatu 
Krośnieńskiego /zał. nr 3/. 

W następnym punkcie 8 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Krośnie S.A. 
- projekt uchwały przedstawił Starosta. 
Poinformował, iż kwestia ta była przedmiotem obrad nie tylko Zarządu Powiatu ale i dwukrotnie 
wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Transportu, Budownictwa, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego tj. w dniu 28 września 201 O roku, na którym to 
posiedzeniu komisje podjęły wniosek skierowany do Zarządu Powiatu, iż ocena aktualnej sytuacji 
PKS Krosno S.A. w sprawie możliwości przejęcia akcji PKS Krosno S.A. przez powiat 
krośnieński, będzie możliwa po przedstawieniu przez firmę w trybie niezwłocznym, projektu 
programu naprawczego na kolejne lata działalności. Kolejne również wspólne posiedzenie w/w 
komisji odbyło się w dniu 3 listopada 2010 roku, kiedy to komisje po analizie przedłożonego 
programu naprawczego PKS Krosno S.A. podjęły kolejny wniosek skierowany do Zarządu 
Powiatu dot. o podjęcia niezbędnych działań przez Zarząd do przejęcia akcji PKS Krosno S.A. 

Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr L/343/10 w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej 
w Krośnie S.A. /zał. Nr 4/. 

Następnie głos zabrał Pan Eugeniusz Szczambura przedstawiciel Komisji Zakładowej NSZZ 
„Solidarność" przy PKS Krosno S.A. W imieniu swoim i załogi PKS podziękował za podjęcie 
uchwały. 

Realizując punkt 8 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
w drodze przetargu części nieruchomości położonej w Barwinku stanowiącej własność Powiatu 
Krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywna opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr L/344/10 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie w drodze przetargu części nieruchomości położonej w Barwinku stanowiącej 
własność Powiatu Krośnieńskiego /zal. Nr 5/. 

W punkcie 8 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy najmu lokalu użytkowego usytuowanego w budynkach położonych w Krośnie przy 
ul. Paderewskiego 2 i 4 oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia tej 
umowy - projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr L/345/10 w sprawie wyrażenia 
zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego usytuowanego w budynkach 

2 



położonych w Krośnie przy ul. Paderewskiego 2 i 4 oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego tryby zawarcia tej umowy /zał. Nr 6/. 

Następny punkt 8 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
przedstawił Radny Tadeusz Szymański - Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały L/346/1 O w sprawie skargi na 
działalność Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie /zał. Nr 7/. 

Przystępując do realizacji 8 f) punktu porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na 
działalność Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie - projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem przedstawił również Radny Tadeusz Szymański - Przewodniczący Komisji 
Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr L/347/10 w sprawie skargi na 
działalność Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie /zał. nr 8/. 

Punkt 9 porządku obrad - podsumowanie III kadencji działalności Rady Zarządu Powiatu 
w latach 2006 - 2010. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu informując, iż Rada Powiatu Krośnieńskiego 

rozpoczęła pracę w dniu 27 listopada 2006 roku w składzie osobowym 23 radnych. Natomiast 
Rada Powiatu kończy swoją działalność w składzie 22 osobowym (w związku z wygaśnięciem 
mandatu radnego Edwarda Bargla). 
Poinformował także o liczbie uchwał podjętych przez Radę Powiatu w III kadencji tj. 347, 
o odbytych sesjach - 50, w tym również sesjach wyjazdowych - 8, nadzwyczajnych 
- 7, uroczystych - 3. Przypomniał, iż Radni pracowali w 8 merytorycznych komisjach, które to 
komisje łącznie odbyły 287 posiedzeń. 
Poinformował także, iż Radni: Stanisław Kenar, Jan Pelczar, Dariusz Sobieraj oraz Krzysztof 
Zawada sprawowali mandat radnego 3- cią kadencję. 

Na zakończenie złożył życzenia zdrowia, wszelkiej pomyślności oraz dobrych wyników 
w wyborach samorządowych oraz podziękował za współpracę w mijającej Ili kadencji. 

Następnie głos zabrał Starosta informując, iż mijająca kadencja - była kadencją bardzo dobrą. 
Dodał, że mimo tego, iż w skład Rady Powiatu wchodzili radni z różnych ugrupowań 

politycznych, funkcjonowały Kluby Radnych - nie dostrzegł sytuacji, aby prowadzone były 
dyskusje niemerytoryczne. 
W dalszej części nawiązał także do prac Zarządu Powiatu, a następnie słowa podziękowania 
skierował do członków Zarządu oraz Pani Skarbnik i Sekretarz. 
Zwrócił także uwagę, iż w III kadencji sprawy zw. z oświatą zostały przesunięte na 2 - gi plan 
oraz podkreślił, iż kwestie te powinny stać się priorytetowymi dla nowej władzy. Wspomniał 
również o wynagrodzeniach pracowników oraz dodał, że „zdecydowanie ta kadencja była 
w tej kwestii nadrabiającą''. 
Starosta nawiązał także do niektórych wydarzeń, które miały miejsce w mijającej kadencji - tj. 
ustanowienia Partona Powiatu Krośnieńskiego - św. Józefa Sebastina Pelczara czy odsłonięcia 
Obelisku upamiętniającego ofiary Katynia. 
Wspomniał także o współpracy z jednostkami organizacyjnymi: Samodzielnym Publicznym 
Zakładem Opieki Stomatologicznej w Krośnie, Samodzielnym Publicznym Pogotowiu 
Ratunkowym w Krośnie, a także Pogotowiu Stomatologicznym. 
Na zakończenie słowa podziękowania skierował również do Radnych Powiatu, Przewodniczącego 
Rady Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli służb mundurowych, 
a szczególne słowa uznania i podziękowania za pomoc skierował w kierunku osoby 
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Wicemarszałka Województwa Podkarpackiego - Pana Bogdana Rzońcy oraz św. pamięci Senatora 
- Stanisława Zająca. 

W dalszej części Pani Barbara Rozenbajgier - przedstawiciel pracowników Starostwa 
Powiatowego w Krośnie, w imieniu swoim oraz pracowników złożyła serdeczne podziękowania 
Przewodniczącemu Rady Powiatu za mijającą kadencję. 

Następnie z podziękowaniami dla Przewodniczącego Rady Powiatu wystąpili: 
Pani Iwona Pytał - Dyrektor LO w Jedliczu im. Marii Konopnickiej oraz Pan Henryk Rozpond 
-Dyrektor ZSG-H w Iwoniczu-Zdroju, 
Dyrektor SPZOZ w Krośnie Pan Anna Dybalska - Guzik oraz Dyrektor SPPR w Krośnie 
Pan Andrzej Jurczak, 
Komend Miejski PSP w Krośnie - Pan Krzysztof Korzec oraz Komendant Miejski Policji 
Pan Krzysztof Guzik w Krośnie. 

Kolejny punkt 1 O porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie 
zabrano głosu. 

W kolejnym punkcie 11 porządku obrad - wolne wnioski i zapytania. 
W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu przedstawiając Radnym Apel Powiatu 
Leżajskiego w sprawie podjęcia działań zmierzających do odstąpienia od projektu wejścia Lasów 
Państwowych do sektora finansów publicznych /zał. Nr 9/, pismo Krzysztofa Haładus w sprawie 
rozważenia możliwości przyjęcia uchwały, wspierającej finansowo nie spokrewnione i zawodowe 
rodziny zastępcze na terenie powiatu /zał. nr 10/, a także przedstawił informację z dokonanej 
analizy oświadczeń majątkowych przez Urzędy Skarbowe: w Mielcu, Strzyżowie oraz Krośnie. 

Pan Krzysztof Zawada członek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej 
oraz pracownik Nadleśnictwa Dukla. przestawił propozycję odpowiedzi na Apel Powiatu 
Leżajskiego /zał. Nr 11/. 

Zabierając głos Pan Marek Pepera - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie słowa 
podziękowania za współpracę w kadencji 2006 - 201 O skierował do Zarządu Powiatu. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zaprosił wszystkich zgromadzonych na spotkanie 
zorganizowane w Bóbrce z okazji zakończenia kadencji, a następnie o godzinie 12.30 zamknął 
obrady L Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Pro tok~ 
Sylwia udzie, 
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